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I N T E R P E L A C J A 

dotycząca problemu w ul. L.Różyckiego/W.Bogusławskiego 

 

 Chciałabym przedstawić do przeanalizowania kwestię problemów zaistniałych 

w ul. Różyckiego/Bogusławskiego. Dotyczą braków: przejścia dla pieszych do znajdującego 

się tutaj przystanku autobusowego oraz kawałka chodnika od strony wyłączonego z ruchu 

odcinka ul. Różyckiego. Wielu mieszkańców uliczek po przeciwnej stronie ul. Płockiej 

w pobliżu ronda Leśników udaje się tędy na przystanek i zmuszonych jest poruszać się 

kawałkiem ulicy. Drugą kwestią jest niewyrabianie się kierowców na zakręcie, którzy jadąc 

myślą, że ulica biegnie wprost (i częste wpadanie na znak). Stanowi to również dodatkowe 

niebezpieczeństwo dla pieszych udających się na/z przystanek/ku. 

 Proszę o przeanalizowanie ww. kwestii powodujących niebezpieczne sytuacje 

i pochylenie się nad możliwością wprowadzenia rozwiązania im przeciwdziałającego. 
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